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Habilitetsgjennomgang 

 
Forbundsstyret foretok en gjennomgang av sakslisten opp mot habilitetsspørsmålet.   

Presidentskapet og generalsekretær fratrådte møtet under behandlingen av sak  

219/22-25 – lønnsoppgjør for presidenten. 

 

Saksnr.: 217/22-25 Rikets tilstand 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Generalsekretæren 

 

I møtet ga generalsekretæren en status på Rikets tilstand siden forrige møte, og la 

spesielt vekt på følgende områder: 

 

• OL i Frankrike var et fantastisk flott arrangement. Gratulerer til Håndballjentene 

med OL-gull, og en stor takk til Stine Bredal Oftedal for hennes 269 landskamper, 

757 mål og en fantastisk merittliste. Stor stas med besøk av H.K.H. Kronprinsen 

på semifinalen og kronprinsparet på finalen. Det ble også besøk av både stats-

minister og kulturminister. 

• EHF EURO Cup for Håndballgutta går av stabelen i november. 6. november 

spiller Norge borte mot Danmark, og så tar laget imot Frankrike i Stavanger  

9. november. 

• Håndballjentene spiller Golden League Posten Cup i Larvik, og møter Tyskland 

24. oktober, Danmark 26. oktober og Nederland 27. oktober. 

• 18. november – 15. desember spiller jentene Golden League i Danmark som 

oppladning til EM i hhv. Sveits, Ungarn og Østerrike. 

• Rune Nordhaug er ansatt som assisterende generalsekretær og starter opp primo 

oktober. Rune har lang erfaring fra Norges Fotballforbund. 

• Kia Haftorn Otnes er konstituert i rollen som kommersiell sjef ut januar 2025. 

• Det ble avholdt et godt fellesmøte mellom nasjonal ledergruppe og ledergruppen 

på Ullevaal 22. august med fokus på de ulike nasjonale fagteamene og deres 

ansvarsområder. 

• Serien, NM senior og NM junior er i gang. Bring- og Lerøyserien starter opp snart. 

• Flere gode evalueringsprosesser er igangsatt i NIF med utgangspunkt i 

felleskostnader, samt hvordan NIF og særforbundene kan samarbeide bedre 

sammen framover. 

 

FS-vedtak i saksnr. 217/22-25: 

Forbundsstyret tar generalsekretærens statusrapport til orientering. 
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Saksnr.: 218/22-25 Presidentens hjørne 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

I møtet ga presidenten en status på hva som har skjedd i det politiske miljøet siden 

forrige møte med særskilt henblikk på følgende:  

 

• Presidenten ga innledningsvis en kort stemningsrapport fra sin tilstedeværelse 

under OL. 

• Samtalene med Bærum kommune og eierne av Unity Arena er fortsatt gode, og 

presidenten ga en status på arbeidet med den såkalte hjørnetomten. 

• Idretten har fra KUD mottatt et høringsnotat med forslag til justeringer i tilskudd til 

nasjonalanlegg og idrettsanlegg for internasjonale mesterskap. Høringsfristen er 

satt til 4. desember. Presidenten viste i den forbindelse en oversikt hentet fra 

høringsnotatet over tildelinger fra spillemidlene og utbetalinger fra disse. 

 

FS-vedtak i saksnr. 218/22-25: 

Forbundsstyret tar presidentens statusrapport til orientering, og ber presidenten ta 

initiativ til å følge opp høringsnotatet med NHFs nasjonale leder for anlegg og 

bærekraft. 

 

Saksnr.: 219/22-25 Lønnsoppgjør for presidenten  
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Økonomi 

Saksinnleder: Lønnsrådet 

 

Til møtet forelå et notat fra lønnsrådet. I møtet redegjorde rådet for de vurderingene som 

har vært gjort. Presidentskapet og generalsekretær fratrådte møtet under behandlingen 

av denne saken.  

 

FS-vedtak i saksnr. 219/22-25: 

Forbundsstyret gir sin tilslutning til lønnsrådets forslag, og gir presidenten et tillegg i 

tråd med NHFs prinsipper for lønnsoppgjøret 2024 (dvs. 5,35 % minus overheng på 

1,5 %). 
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Saksnr.: 220/22-25 Oppfølging etter NHFs ledermøte  
  

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidentskapet 

 

Det vises til saksnr. 199/22-25 i forrige styremøte der forbundsstyret drøftet hvordan 

ledermøtet i mai skal følges opp med mål om å kunne framlegge et konkret forslag til 

diskusjon i et nytt fellesmøte til høsten. Det vises videre til et dialogmøte som 

presidentskapet hadde med RS-lederne tirsdag 2. juli der man ble enige om et nytt 

fellesmøte på Gardermoen 2.-3. november. (Valgkomiteen vil for øvrig være til stede 

denne helgen.) 

 

Til møtet forelå et notat som baserer seg på forbundsstyrets arbeid i forrige møte. 

Notatet dannet grunnlag for videre diskusjoner i dette møtet. I møtet drøftet også 

forbundsstyret videre strategi fram mot og i fellesmøtet, inkl. hva en presentasjon skal og 

bør inneholde, samt hvem som presenterer.  

 

FS-vedtak i saksnr. 220/22-25: 

Forbundsstyret beslutter et fysisk møte torsdag 17. oktober på Gardermoen for 

gjennomgang av presentasjonene til novembermøtet. 

 

Saksnr.: 221/22-25 Status ny storhall i Bodø 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Anlegg 

Saksinnleder: Daglig leder i BHK Idrettshall Thomas André Hansen og 

styreleder i Bodø HK Barbro Stavang Erdahl  

 

I møtet deltok daglig leder i BHK Idrettshall som eies av Bodø HK og klubbens styreleder 

for å gi forbundsstyret en status på ny arena i Bodø. Visjonen for prosjektet er å skape 

en møteplass for inkludering, utvikling og mestring med idretten som driver og 

inspirasjon.  

 

FS-vedtak i saksnr. 221/22-25: 

Forbundsstyret ser med spenning fram mot en realisering av prosjektet, og tar 

statusinformasjonen til orientering. 
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Saksnr.: 222/22-25 Måltall og måloppnåelse på nasjonale KPIer  
  

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Generalsekretæren 

 

I møtet ga generalsekretæren en orientering knyttet til måloppnåelsen (samlet og 

regionsvis) på de nasjonale KPIer for sesongen 2023-24. Generalsekretæren gjorde 

oppmerksom på at det er ulik syklus på måltallene som følge av at noen tall baserer seg 

på sesong og noen på kalenderår. Tallene gir likevel gode bilder på hvor vi står. Som 

ønsket av forbundsstyret forrige gang tallene ble lagt fram, så er nå også en kolonne for 

år/sesong lagt inn.  

 

Gjeldende rapporteringsform vil bli videreført fram til Håndballtinget 2025 før det evt. 

gjøres endringer. Forbundsstyret påpekte i den forbindelse at rapporteringen gjerne kan 

forenkles og i stedet vise utviklingstrekkene framfor måltall. Det bør likevel settes måltall 

for å ha noe å hige etter.  

 

Forbundsstyret etterspurte NIFs nøkkeltallsrapport. NIFs medlemsstatistikker baserer 

seg på samordnet rapportering fra alle landets idrettslag, som melder inn nøkkel-

informasjon med frist 30. april hvert år. Tallene for 2023 vil foreligge først 1. oktober. 

 

FS-vedtak i saksnr. 222/22-25: 

Forbundsstyret tar generalsekretærens statusgjennomgang til orientering, og 

anbefaler at rapporteringen etter Håndballtinget 2025 i stedet viser utviklingstrekkene. 

 

Saksnr.: 223/22-25 Håndballtinget 2025 
  

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

Priskategorier til Håndballens hederskveld 

Dette er håndballens festaften og håndballens egen mulighet til å hylle de som ofrer for 

håndballens fremme. Priskategorier i forrige tingperiode var: 

 

• Årets håndballklubb 

• Årets hallbygger 

• Årets ungdomstrener 

• Årets klubbutvikler 

• Årets mangfoldspris 

• Årets nyskapning 

• Årets begeistrer 
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I møtet drøftet forbundsstyret hvorvidt de samme priskategoriene skal videreføres eller 

om det bør gjøres endringer. Nominasjonsfrist i 2022 var 15. februar, og følgelig bør det 

åpnes for å nominere kandidater allerede i desember. 

 

Jury for hederskvelden 

I møtet drøftet forbundsstyret hvorvidt juryens størrelse skal videreføres eller endres. 

 

Gjennomføring av hederskvelden 

Det er sendt ut et anbudsbrev til 3 ulike aktører mtp. gjennomføring av alle aspekter 

knyttet til hederskvelden, dvs. fra innslipp i salen til middagen er gjennomført og alle 

prisene er delt ut. Prosjektgruppen velger aktør basert på de tilbud som mottas.  

 

Forbundsstyrets egne forslag 

I møtet fortsatte forbundsstyret den innledende drøftingen mht. til hvilke forslag de selv 

tenker å fremme til Håndballtinget 2025 utover de to som ble drøftet i styremøtet mandag 

2. september (lisensen og lisensfondet). Forbundsstyrets forslagsfrist er 20. februar og 

siste møte før forslagsfrist er berammet til 14.-15. februar. 

 

Strategiplanen 

I møtet begynte forbundsstyret den innledende drøftingen mht. framlegg av forslag til 

strategiplan for tingperioden 2025-28. Forbundsstyret drøftet også strategiplanens 

omfang, samt hvordan vi kan sikre en god forankring som også innebærer forpliktelser til 

gjennomføring.  

 

FS-vedtak i saksnr. 223/22-25: 

Priskategorier til Håndballens hederskveld 

Forbundsstyret gir sin tilslutning til å videreføre eksisterende priskategorier med 

unntak av Årets nyskapning, som var noe som ble innført som følge av pandemien. 

Forbundsstyret beslutter å fjerne denne og i stedet erstatte den med Årets miljøpris. 

 

Jury for hederskvelden 

Forbundsstyret oppnevner juryen for hederskvelden som følger: 

 

• 1 juryleder fra forbundsstyret, og styret oppnevner Ingrid Blindheim 

• 1 representant fra NHF sentralt, og styret foreslår Per Otto Furuseth  

• 1 representant fra nasjonal ledergruppe, og styret foreslår Mads Andreassen 

• 1 representant blant regionstyrelederne, og styret foreslår Gro Gulliksen 

 

Forbundsstyret ber GS sørge for at de gjenværende posisjoner bekles i tråd med 

styrets vedtak. 

 

Gjennomføring av hederskvelden 

Til orientering.  
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Forbundsstyrets egne forslag 

Til videre arbeid. 

 

Strategiplanen 

Forbundsstyret er av den oppfatning at eksisterende strategiplan er et godt 

utgangspunkt for den neste, men ser at den gjerne kan spisses på enkelte områder. 

Videre ber forbundsstyret om at de områdene som skal styrkes i neste periode må 

basere seg på status i inneværende.  

 

Forbundsstyret ber GS i samråd med nasjonal ledergruppe (NL) og ledergruppen på 

Ullevaal (LG) lage et forslag til ny strategiplan der også framtidige vurderinger 

innarbeides. Saken settes på agendaen til forbundsstyrets januarmøte. 

 

Saksnr.: 224/22-25 Møteplan for forbundsstyret  
  

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

Det er for en god stund tilbake besluttet et møte i forbundsstyret ifm. finalehelgen under 

VM på hjemmebane i januar. Dette møtet er lagt til Scandic Holmenkollen Park.  

 

I etterkant av denne beslutningen er det en rekke andre aktiviteter som kommer til å 

foregå samme helg, f.eks. vet vi nå at det er planlagt en Presidents’ Conference, 

middager og annen møteaktivitet. I tillegg er VM-finalen i seg selv krevende. Basert på 

dette foreslås at det planlagte styremøtet flyttes til innledende runde som følger: 

 

Fredag 17. januar 

Individuelle ankomster 

Kl. 12:00-13:00, lunsj 

Kl. 13:00-16:00, styremøte 

Kl. 17:00, avreise til Unity Arena 

Kl. 18:00, VM-kamp Portugal-Brasil i Unity Arena 

Kl. 20:30, VM-kamp USA-Norge i Unity Arena 

Kl. 22:00, retur til hotellet 

 

Lørdag 18. januar 

Kl. 09:00-16:00, styremøte 

Kl. 17:00, avreise til Unity Arena 

Kl. 18:00, VM-kamp Spania-Japan i Unity Arena 

Kl. 20:30, VM-kamp Chile-Sverige i Unity Arena 

Kl. 22:00, retur til hotellet 
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Søndag 19. januar 

Kl. 09:00-16:00, styremøte 

Kl. 17:00, avreise til Unity Arena 

Kl. 18:00, VM-kamp Brasil-USA i Unity Arena 

Kl. 20:30, VM-kamp Norge-Portugal i Unity Arena 

Kl. 22:00, retur til hotellet 

 

Mandag 20. januar 

Hjemreise 

 

Forbundsstyret inviteres naturligvis likevel til finalehelgen uten at det planlegges 

møteaktivitet. 

 

FS-vedtak i saksnr. 224/22-25: 

Forbundsstyret gir sin tilslutning til forslaget. 

 

Saksnr.: 225/22-25 VM 2025 
  

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Arrangement 

Saksinnleder: Generalsekretæren 

 

Invitasjonslister 

I møtet ga generalsekretæren forbundsstyret innsikt i de foreløpige invitasjonslistene til 

VM 2025. Invitasjonene er planlagt sendt ut i løpet av september med svarfrist tidlig i 

oktober. Basert på generalsekretærens gjennomgang diskuterte forbundsstyret evt. 

øvrige gjester som ønskes invitert som følge av at arenaens størrelse åpner for flere 

muligheter. Dog er det viktig at dette planlegges godt og i god tid. 

 

Forbundsstyret ytret i denne forbindelse ønske om et næringslivsseminar, gjerne i 

kombinasjon med den allerede planlagte nasjonale anleggskonferansen. I så måte spilte 

også forbundsstyret inn temaet idrett og økonomi (knyttet til anlegg), samt hvor skillet går 

mellom hva idretten skal ta ansvar for vs. det offentlige (knyttet til mangfold). 

 

Billettsalg og markedstiltak 

I møtet ga generalsekretæren også en status over solgte og blokkerte billetter, samt en 

oversikt over eksisterende og planlagte markedsaktiviteter som skal bidra til økt salg. 

 

FS-vedtak i saksnr. 225/22-25: 

Forbundsstyret tar generalsekretærens informasjon til orientering. Forbundsstyret ber 

videre generalsekretæren ta med seg de innspill som framkom i møtet i det videre 

arbeidet med invitasjonslistene. Forbundsstyret ber presidenten følge opp innspillene 

knyttet til den nasjonale anleggskonferansen direkte med nasjonal leder anlegg. 
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Saksnr.: 226/22-25 Drammen HKs evt. kamp mot israelsk lag 
  

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Internasjonalt 

Saksinnleder: Generalsekretæren 

 

Som en innledning til denne saken deltok hhv. daglig leder i klubben og lagleder, Kristian 

Kjelling, og klubbens administrasjonssjef, Tale Lind. 

 

Det vises til saksnr. 211/22-25. Drammen HK møter et lag fra Israel dersom de 

avanserer til neste runde i europacupen. Som følge av at UD gir råd om at ingen reiser 

bør gjennomføres til dette området, har Drammen HK har ytret ønske om råd og bistand 

fra NHF mtp. sin avgjørelse og hvilke sanksjoner som kan forventes av EHF dersom 

kampen ikke spilles. EHF har for øvrig foreslått at begge kamper spilles i Norge. 

 

EHFs sanksjoner er ufravikelige. Dersom kampene ikke spilles, vil klubben ilegges en 

bot stor 25.000 EUR og en utestengelse på 1-2 år. En risikovurdering knyttet til å spille 

begge kamper i Norge er gjort av hhv. PST og politiet. Norge har riktignok fordømt 

handlingene som foregår i Israel, men verken norske myndigheter eller internasjonal 

idrett har utover det innført sanksjoner.  

 

FS-vedtak i saksnr. 226/22-25: 

Forbundsstyrets råd til klubben er å følge norske myndigheters til enhver tid gjeldende 

anbefalinger. Det foreligger per dato ingen føringer verken fra norske myndigheter 

eller internasjonal idrett sin side hva angår spill mot israelske lag utenfor Israel. 

 

Saksnr.: 226/22-25 Rapporter og referater 
  

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Diverse 

 

a. Møte i Handball Forum of Europe (HFE) 

Neste møte i HFE avholdes i Amsterdam 29.-30. oktober. Fra NHF deltar 

presidentskapet og Tonje Jelstad som en av gruppens koordinatorer. I møtet foretok 

forbundsstyret en kort runde på hvorvidt det er agendapunkter som bør spilles inn.  

 

FS-vedtak i saksnr. 226/22-25: 

Forbundsstyret fremmer ingen forslag til agendaen til møtet i HFE. 

 


